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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:493 Femårslicenserna

Riksdagens justitieutskott har tagit beslut om att ta bort femårslicenserna. 
Riksdagen har tagit beslut om att ge regeringen ett tillkännagivande om att ta 
bort de femåriga licenserna. Dessa tillkännagivanden har regeringen fått vid tre 
tillfällen och också fått ett tydligt direktiv om att ta fram en proposition om att 
ta bort femårslicenserna senast årsskiftet 2021/22. Trots riksdagens tydliga 
beslut har inte regeringen genomfört detta, och regeringsföreträdare har också 
sagt att man inte tänker genomföra beslutet. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johanson: 

 

1. Varför har ministern och regeringen trots riksdagens tillkännagivanden 
om att ta bort de femåriga licenserna inte genomfört detta?  

2. Vilka skäl har ministern att inte genomföra riksdagens beslut om att ta 
bort femårslicenserna?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-12
Besvaras senast
2022-06-02


